

15. **Masdevallia medellinensis** Kränzl. n. sp. — Folia mihi non visa. Scaporum pars superior tantum praestat satis valida, pauciflora, distanter vaginata, bractea lanceolata, acuta, 1,7 cm longa, pedicellum ovariis rectis vel vix apice curvatis 3 mm longa. Cupula sepalorum subnulla, sepalum dorsale inter formam subrhombream v. suborbicularem intermedium, basi contractum ibique 1,5 ad 1,7 cm latum, ceterum 2 ad 2,2 cm longum et latum, in caudam tenuissimam 8 ad 9 cm longam subito attenuatum, sepala lateralia toto ambitu similia, nisi uno latere connata neque adeo basi contracta pauloque minora et in caudas subbreviores 7 cm longas subito contracta, intus verrucis minutissimis obsita. Petala cuneata, postice energice carinata, superne bivalvia, valde dilatata, utrinque obtusa, inter valvas dense papillosa, 3 mm longa. Labelli hypochilium angustum, lineare, sulcatum, epichilium latissimum, suborbiculare, succulatum, margine haud denticulatum, intus lineis elevatis vel carinulis a basi ipsa radiantibus circ. 9 percussum, ad 9 mm longum et (epichilum) latum. Gynostemium 6 ad 7 mm longum, vix curvatum. Cupula sepalorum ubique 4,5 ad 5 cm diametro, de colore nil scimus, flores tamen intus dense maculati.

Colombien. Bei Medellin (Boxall!).

Eine, wie es scheint, reichblühende, schöne Art, welche der unmittelbaren Verwandtschaft der Chimaeroiden angehört und sich am ehesten mit *M. Chestertonii* Reichb. f. vergleichen lässt. Der Unterschied liegt in den längeren Sepalenschwänzen (im Vergleich zur Cupula), im viel kleineren aber tief sackförmigen Labellum und in den an der Spitze beinahe keulenförmig verbreiteten flachen Petalen.